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Konferencja w Targach Kielce
W konferencji, której tematem był podział akcjonariatu kieleckiej spółki, uczestniczył wojewoda Grzegorz Banaś.

Jeszcze w tym roku dojdzie do oddzielenia Targów Kielce od Targów
Poznańskich. W konferencji, której tematem był podział akcjonariatu
kieleckiej spółki, uczestniczył wojewoda Grzegorz Banaś.
- Skarb państwa podjął już jednoznaczną decyzję w sprawie rozdzielenia Targów Kielce
i Targów Poznańskich - poinformował Ireneusz Dąbrowski, wiceminister Skarbu
Państwa. Dodał, że nastąpi to jeszcze w tym roku, a udziały Targów Poznańskich
przejmie skarb państwa. - Będziemy dążyć do porozumienia z Kielcami w sprawie
wielkości udziałów. Nie mamy zamiaru wszystkim zarządzać, ale chcemy mieć
możliwość ewentualnego blokowania negatywnych dla Targów decyzji - podkreślił
Dąbrowski.
- Rozwiązanie proponowane przez Ministerstwo Skarbu Państwa jest korzystne, bo pozwala na większe zaangażowanie
miasta, a z drugiej strony warto, aby skarb państwa miał pakiet blokujący, bowiem Targi Kielce są bardzo ważne dla wielu
gałęzi przemysłu - powiedział Przemysław Gosiewski, szef Komitetu Stałego Rady Ministrów.
To, ile udziałów w kieleckiej spółce będzie miał skarb państwa okaże się po zatwierdzeniu decyzji ministerstwa przez Radę
Ministrów.
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